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Protokół z XXXI Sesji Rady Gminy, 
która odbyła się w dniu 30 grudnia 2013 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Poświętnem w godzinach 1210-1341 

 
Ad.1. Posiedzenie otworzył i prowadził radny Worach Przewodniczący Rady, na podstawie 
listy obecności stwierdził kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał ( 13 
radnych obecnych w chwili otwarcia posiedzenia ). Powitał zebranych radnych, sołtysów i 
kierowników jednostek, Wójta Gminy i Skarbnika. 
Na sekretarza wybrano radnego Małachowskiego – wyraził zgodę. 
Przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między   sesjami. 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2013. 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej  i Rolnictwa za rok 2013. 
7. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych za rok 
2013. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działalności Rady za  rok 2013. 
9. Podjęcie uchwał: 
a)  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013 r. 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
c) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok, 
d) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa na 2014 r. 
e) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw   Socjalnych 
na 2014 r. 
f) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Poświętne na 2014 rok . 
10. Interpelacje radnych. 
11. Zapytania i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad. 
- uwag nie było. 
Ad.2. Porządek przyjęto jednogłośnie. 
Ad.3. Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie bez uwag. 
Ad.4. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy – uwag 
nie było. 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2013 przedstawił radny Pawlik 
Przewodniczący Komisji – uwag nie było. 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej  i Rolnictwa za rok 
2013 przedstawił radny Grzegorski Przewodniczący Komisji – uwag nie było. 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
za rok 2013 przedstawił radny Franas – uwag nie było. 
8. Informacja o działalności Rady Gminy w roku  2013 przedstawił radny Worach 
Przewodniczący Rady – uwag nie było. 
Na posiedzenie przybył radny Kacprzak i Goska. 
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- Wójt Gminy podziękował za współpracę, dodał, że był to trudny rok dla radnych i gminy. 
Zapoznał zebranych z wielkością środków jakie gmina musiała łożyć na oświatę, dodał, że 
brak finansów był głównym powodem braku znaczących inwestycji. Zapoznała z problemami 
oraz kosztami wprowadzenia ustawy o gospodarowaniu nieczystościami, dodał, że wpływy za 
śmieci pokrywają koszty odbioru, koszty obsługi administracyjnej musi pokrywać gmina. 
Omówił problemy oraz osiągnięte efekty reorganizacji szkół, dodał, że wielki wkład w 
sprawne przeprowadzenie reorganizacji włożył dyrektor Zespołu Szkół. 
Przewodniczący Rady radny Worach ogłosił 5 minutową przerwę w posiedzeniu. 
Ad.9.a. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 
- radny Moskwa pytał o powstałe oszczędności w budżecie, dodał, że niekoniecznie należy 
oszczędzone środki wydać. Ponadto pytał o przeznaczenie kwoty 9 tys. w dziale 
administracja. 
- pani Skarbnik zapoznała zebranych z przeznaczeniem cytowanej kwoty. 
Za przyjęciem uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013 r. głosowało 15 
radnych. 
Ad.9.b. Projekt uchwały przedstawiła pani KOśka Skarbnik Gminy – uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej głosowało 15 
radnych. 
Ad.9.c. Projekt uchwały przedstawił radny Pawlik przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 
uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok 
głosowało 15 radnych, 
Ad.9.d. Projekt uchwały przedstawił radny Grzegorski przewodniczący Komisji Budżetowo-
Gospodarczej i Rolnictwa – uwag nie było. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa na 2014 r. głosowało 15 radnych. 
Ad.9.e. Projekt uchwały przedstawił radny Franas przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw   Socjalnych. 
- Wójt Gminy zwrócił uwagę na zapis dotyczący okresu uchwalania taryf, dodał, że powinno 
to być w listopadzie. 
- radny Franas stwierdził, że jest to pomyłka pisarska, podziękował za zwrócenie uwagi. Błąd 
został poprawiony i projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Spraw   Socjalnych na 2014 r. głosowało 15 radnych. 
Ad.9.f. Projekt uchwały przedstawił radny Worach Przewodniczący Rady – uwag nie było 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Poświętne na 2014 rok  
głosowało 15 radnych. 
Ad.10. Radny Moskwa złożył interpelację, która została odczytana podczas posiedzenia Rady 
Gminy. 
- Wójt stwierdził, że gmina miała trudna sytuacje finansową, brak zdolności kredytowej co 
uniemożliwiało pozyskiwanie środków i prowadzenie inwestycji. Dodał, że w roku 2010 
pozyskano prawie 10 mln na inwestycje. Zapoznał zebranych ze złożonymi wnioskami oraz 
środkami pozyskanymi na ich realizację. Jednostki OSP są na bieżąco doposażone w miarę 
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możliwości, ale priorytetem jest jednostka z Poświętnego należąca do KSRG, dodał, że 
samochód z OSP Gapinin nigdy nie wyjechał do akcji. 
Ad. 11. Przewodniczący Rady podziękował obecnym za wsparcie, jakiego otrzymał w 
trudnych rodzinnych chwilach. 
- sołtys sołectwa Brudzewice Kolonia – zwrócił się o przywiezienie kamienia i złożenia go 
obok sklepu, 
- Przewodniczący Rady Gminy złożył wszystkim Noworoczne Życzenia. 
- Wójt Gminy również złożył Noworoczne Życzenia, ponadto omówił plany inwestycyjne 
gminy na najbliższy okres oraz możliwości pozyskania środków. Zaapelował o cierpliwość i 
wyrozumiałość dla pracy samorządowców. 
- radny Pawlik złożył życzenia Noworoczne oraz życzenia dla noworocznych solenizantów 
Wójta oraz Przewodniczącego Rady. 
 
Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniem zagadnień przewidzianych pod obrady, radny 
Mieczysław Worach Przewodniczący Rady o godzinie 1341 zamknął posiedzenie XXXI Sesji 
Rady Gminy. 
 
Protokołował 
        Przewodniczący Rady Gminy 
Bolesław Kośka 
         Mieczysław Worach 
 


